



Subject: Joining of Mr. Arindam Mitra as Chief Operating Officer /General Manager

Ubar Hotels & Resorts SAOG would like to inform its shareholders, investors, and the market that Mr. Arindam Mitra has joined the Company as Chief Operating Officer General Manager with effect from 27 July 2026.

Mr. Arindam Mitra brings with him extensive experience in hotel operations, business development, and hospitality management. His appointment reflects the Company's continued commitment to strengthening its leadership team and enhancing operational excellence as it pursues its strategic growth and expansion initiatives.

The Board of Directors extends a warm welcome to Mr. Mitra and wishes him every success in his new role. The Board is confident that his expertise and leadership will contribute significantly to achieving the Company's operational and strategic objectives.

For and on behalf of

Ubar Hotels & Resorts SAOG

Board Secretary

الموضوع: تعيين السيد/ أريندام ميترا في منصب الرئيس التنفيذي للعمليات / مدير عام

تود شركة أوبار للفنادق والمنتجعات ش.م.ع.ع أن تُحيط مساهميهي والمستثمرين والسوق علماً بانضمام السيد/ أريندام ميترا إلى الشركة بمنصب الرئيس التنفيذي للعمليات / مدير عام وذلك إعتباراً من تاريخ ٢٧ يوليو ٢٠٢٦ م .

يتمتع السيد أريندام ميترا بخبرة واسعة في مجال العمليات الفندقية، وتطوير الأعمال، وإدارة قطاع الضيافة ويعكس هذا التعيين التزام الشركة المستمر بتعزيز فريقها القيادي والارتقاء بالكفاءة التشغيلية، دعماً لاستراتيجيتها الرامية إلى النمو والتوسع

ويتقدم مجلس الإدارة بخالص الترحيب بالسيد أريندام ميترا، متمنياً له كل التوفيق والنجاح في مهامه الجديدة، معرباً عن ثقته بأن خبرته وقيادته ستسهمان بشكل كبير في تحقيق الأهداف التشغيلية والاستراتيجية للشركة.

بالنيابة عن

شركة أوبار للفنادق والمنتجعات ش.م.ع.ع

أمين سر مجلس الإدارة

